



Date: 05 August 2025

Ref: NCTH/LD/0868

To:

Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500 Abu Dhabi, United Arab Emirates  
Submitted via eDisclosure System  
Subject: Disclosure of the Appointment of  
Members of the Senior Executive Management

Dear Sirs,

In compliance with the transparency and disclosure requirements issued by the UAE Securities and Commodities Authority (SCA), and in line with the regulatory obligations applicable to public joint-stock listed companies, the National Corporation for Tourism & Hotels (NCTH) announces the appointment of the following leadership personnel to its senior management:

1- Mr. Manoj Kumar Dalela – Member, Operations Management Committee  
2- Mr. Rudy Edgard Khoury – Member, Operations Management Committee

3- Mr. Moustafa Sakr – Vice President, Hospitality

The appointees possess distinguished academic credentials and bring with them extensive professional experience in hospitality and operations management. Their proven leadership in driving operational excellence and implementing strategic initiatives is expected to make a significant contribution to the continued growth and success of NCTH.

This disclosure has been made in accordance with the highest standards of regulatory transparency and in strict compliance with the disclosure requirements of

الى:  
اسوق ابوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. 54500 ابوظبي، الامارات العربية المتحدة  
مقدم عبر الافصاح الالكتروني

الموضوع: افصاح عن تعيين اعضاء في الادارة التنفيذية العليا

تحية طيبة وبعد،،

استجابةً لمتطلبات الشفافية والإفصاح الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع الإماراتية (SCA)، وتماشياً مع التزامات الشركات المساهمة العامة المدرجة، تعلن المؤسسة الوطنية للسياحة والفنادق (NCTH) عن تعيين الكوادر القيادية التالية في الادارة

العليا:

1. السيد/ مانوج كومار داليلا – عضو لجنة إدارة العمليات
2. السيد/ رودي إدجار خوري – عضو لجنة إدارة العمليات
3. السيد/ مصطفى صقر – نائب رئيس – الضيافة

يتمتع المدراء المعينون بمؤهلات أكademie متميزة وخبرات مهنية واسعة في قطاعات الضيافة وإدارة العمليات. كما يمتلكون سجلاً حافلاً بالإنجازات في قيادة المبادرات التشفيرية وتعزيز معايير التميز في الأداء، بما يسهم في دعم مسيرة النمو والنجاح المستمر للمؤسسة الوطنية للسياحة والفنادق.

وقد تم إصدار هذا الإفصاح وفقاً لأعلى معايير الشفافية التنظيمية، وبالتقيد التام بمتطلبات الإفصاح الصادرة عن هيئة



المؤسسة الوطنية للسياحة والفنادق  
National Corporation for Tourism and Hotels

ص.ب. ٦٩٤٢، أبوظبي، ا.ع.م.  
هـ ٩٧١ ٢٤٩ ٩٩٩٩ +٩٧١ ٢٤٠٩ ٩٩٩٩

PO Box 6942, Abu Dhabi, UAE

T. +971 2 409 9999 F. +971 2 409 9990

E. info@ncth.ae W. www.ncth.com

*[Handwritten signature]*

the UAE Securities and Commodities Authority and the Abu Dhabi Securities Exchange, ensuring equal access to material information for all shareholders and stakeholders.

With highest regards

**Sultan Dahi Maasam Alhemeiri**  
Chairman of the Board

الأوراق المالية والسلع وسوق أبوظبي للأوراق المالية، بما يضمن إتاحة المعلومات الجوهرية بشكل عادل لكافحة المساهمين وأصحاب المصلحة.

وتفضليوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

سلطان ضاحي معصم الحميري  
رئيس مجلس الادارة



**المؤسسة الوطنية للسياحة والفنادق**  
National Corporation for Tourism and Hotels

ص.ب. ٦٩٤٢، أبوظبي، إ.م.م.  
+٩٧١ ٢ ٤٠٩ ٩٩٩٩ - ف. +٩٧١ ٢ ٤٠٩ ٩٩٩٩

PO Box 6942, Abu Dhabi, UAE  
T. +971 2 409 9999 F. +971 2 409 9990

OO

E. info@ncth.ae W. www.ncth.com